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Aan: Presidium 

Van: Griffie 

Onderwerp: Gesprek tussen Presidium en Agendacommissie 14 november jl. 

Datum: 23 november 2023 

 

 

Inleiding 

Op verzoek van het Presidium heeft er op 14 november een gesprek plaatsgevonden tussen leden 

van het Presidium en leden van de Agendacommissie. Vanuit het Presidium waren aanwezig: Kees 

Schouten, Lia Noorthoek (verv. Daphne van der Wind) Marguerite Boersma (verv. Coby Franken), 

Marco Hollemans, Lenie van Leeuwen en Vera Streng. Namens de Agendacommissie Florian Bos. 

Daarnaast als adviseurs Victor Molkenboer en Fransje Backerra. 

 

Onderwerpen die hier aan de orde kwamen: 

- Wat is de taak van de Agendacommissie 

- Tijdsplanning bij de Politieke Avond en weging van agendapunten 

- Hoe gaan we om met de Politieke Avond en de Thema-avond? 

- Is het mogelijk om de voorzitters van de Politieke Avond zitting te laten nemen in de 

Agendacommissie? 

- Kunnen de leden van de Agendacommissie vervangen worden door leden van dezelfde 

fractie? 

 

Wat is precies de taak van de Agendacommissie: 

De Agendacommissie is een technische commissie van de raad. Zij beoordeelt een raadsvoorstel op 

de punten overzichtelijkheid, leesbaarheid en volledigheid. In het gesprek komt men tot de 

conclusie dat bij twijfel een raadsvoorstel voor een Politieke Avond geagendeerd wordt. Het is 

vervolgens aan de Politieke Avond of het stuk wordt besproken of niet. Het is niet de 

Agendacommissie die een dergelijke inhoudelijke beslissing neemt. 

Taakomschrijving en bijbehorende criteria waaraan de agendacommissie toetst lijken duidelijk. Toch 

zijn er soms dilemma’s over de weging van onderwerpen. We bespreken met elkaar een casus waar 

het lastig bleek een inschatting te maken, ook vanwege het bieden van de mogelijkheid voor 

inspraak. De agendacommissie blijft weg van een politieke afweging.  

 

Tijdsplanning bij de Politieke avonden 

Het plannen van de benodigde tijd voor bepaalde onderwerpen blijkt lastig te zijn. Met name 

wanneer er insprekers zijn.  Florian Bos geeft een korte toelichting hierbij. Wanneer er insprekers 

zijn is het lastig voor een voorzitter om de inspreker af te breken. Ook zijn het vaak de raads- en 

commissieleden die maar vragen blijven stellen en zich niet bekommeren om de tijd. Voor een 

voorzitter is dit niet eenvoudig. Dit punt zal meegenomen worden wanneer er een overleg is met de 

voorzitters.  

 

Hoe gaan we om met Politieke Avonden en Thema Avonden 

In het gesprek kwam naar voren dat men geen bezwaar heeft tegen een combinatie van deze twee 

type avonden op één donderdagavond. Echter op de agenda moet duidelijk te zien zijn welk soort 

avond het betreft: is het een Politieke Avond of een Thema-avond. 
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Is het mogelijk om de voorzitters van de Politieke Avond in de agendacommissie zitting te laten 

nemen? 

In het gesprek wordt geopperd om de voorzitters van de Politieke Avonden zitting te geven in de 

Agendacommissie. Zij zijn zich door hun voorzittersrol mogelijk meer bewust van het verloop van 

bepaalde discussies. De samenstelling van de Agendacommissie wordt bepaald in het Presidium 

waarbij men altijd aandacht zal geven aan een evenwichtige verdeling tussen coalitie en oppositie. 

 

Kunnen de leden van de Agendacommissie bij afwezigheid vervangen worden door een lid uit 

dezelfde fractie? 

Nee dit kan niet. Men heeft geen zitting in de Agendacommissie vanuit de fractie maar vanuit de 

raad.  

 

Vervolg 

Er wordt gevraagd het besprokene mee te nemen bij de bespreking van het vergadermodel in het 

Presidium. 

 

 


